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Hei,
 
Eniten meitä tässä asiassa huolestuttaa sisä palloilujen salitilanne.
Lapsille pitää olla toimintaa ja seuramme junioripuoli on hyvässä nosteessa.
Tällä hetkellä ongelmia on tuottanut Jokelan salitilanne,joka on haastava.
Lepola on ollut käyttökiellossa.
Kolsa on tosi tärkeä harjoitus ja pelipaikka nuorille junioriryhmille.
Toiveenamme on se,että koulujen salitilat ovat jatkossakin seurojen käytössä,sillä tuskinpa mitään uutta peli ja harjoitus paikkaa on
suunnitteilla.
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